
MOCIÓ PER ACABAR AMB LES PATOLOGIES QUE AFECTEN L’EDIFICI DE 
L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DE LA FLORESTA 

 

El  1994 l’Ajuntament de Tarragona va construir al barri de La Floresta l’edifici de 

l’Associació de Veïns del barri, de propietat municipal. Un immoble que més tard 

es va ampliar per acollir la Llar de Gent Gran. Els dos edificis són un pilar 

fonamental per a tota la comunitat del barri, proporcionant un espai per acollir 

diverses activitats socials i culturals que ajuden en la dinamització i cohesió social 

de La Floresta, millorant la qualitat de vida de les veïnes i veïns que hi viuen.  

Durant anys, la falta d’inversió per manteniment, ha anat provocant un 

deteriorament de l’edifici principal, ja que l’ampliació on hi ha la Llar de Gent Gran, 

no s’hi ha detectat cap patologia, tot i que sovint aquesta part es veu afectada per 

les deficiències de l’altra edifici, com les inundacions. El maig del 2022, després de 

fer nous i accessibles els lavabos del local, l’Ajuntament de Tarragona també va 

deixar elaborat un informe tècnic (s’adjunta amb la moció) que per primera vegada 

s’indiquen totes les patologies detectades, solucions i pressupost. Tal com es pot 

observar en aquest informe, el més urgent i greu són les goteres que, sovint, 

provoquen que el local s’inundi , accelerant el deteriorament de tot l’edifici i, fins i 

tot, els dies de pluja més intensa, provocant inundacions a la Llar de Gent Gran. Un 

fet que provoca que molts dies s’hagin d’anul·lar totes les activitats programades, 

pel bé de la seguretat de tota la nostra comunitat, ja que l’aigua que cau també va 

a la instal·lació elèctrica. A banda de les afectacions estructurals, també seria 

oportú crear una sortida d’emergència i arreglar les portes actuals, que moltes 

d’elles no s’obren. 

Des de l’Associació de Veïns de La Floresta creiem que, per seguretat i perquè el 

deteriorament no s’agreugi, és moment que l’Ajuntament de Tarragona faci una 

inversió decidida per arranjar les diverses mancances detectades. Els anys han 

anat passant i seria bo que ara arribi el nostre moment, i més tenint a mà un informe 

on s’exposa tot. És imprescindible abordar les diverses qüestions de manera 

urgent, amb l’objectiu de garantir un espai digne i segur per a totes les veïnes i veïns 

del barri.  
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Per tot el que s’ha exposat, l’Associació de Veïns de La Floresta proposem al 

Consell Plenari de l’Ajuntament de Tarragona els següents acords:  

PRIMER. Executar les solucions a les patologies existents a l’edifici de 

l’Associació de Veïns de La Floresta que apunta l’informe tècnic del maig del 

2022. 

SEGON. Crear una nova sortida d’emergència. 

TERCER. Arreglar les portes del local que no tanquen bé. 

QUART. Fer arribar aquests acords a l’Associació de Veïns de La Floresta i a la 

Federació d’Associacions de Veïns de Tarragona.  


